
Formandens beretning til Limousine Unik’s generalforsamling d. 28 april 2024. 

 

I formandens beretning er det jo her, man ser tilbage på, hvad der er sket i årets løb for foreningen. 

Jeg må sige, at der ikke er sket det store i Limousine Unik, idet vi har ventet på at danskebøffer.aps blev 

likvideret. Denne beslutning blev allerede truffet ved sidste års generalforsamling, og det var først 

meningen, at Jan Vinum Poulsen skulle stå for dette. Det viste sig ikke muligt, hvorfor ” bolden ” blev spillet 

over til Limousine Unik’s bestyrelse i august måned 2023. Vi havde kontakt til et par advokater, for at få et 

prisoverslag på likviditation, og jeg må sige, at der er stor forskel på, hvor meget man tar sig betalt for det 

samme arbejde. Der er en prisforskel på 10 – 15.000 i forhold til den pris, vi har fået oplyst ved vores 

likvidator.  

Likvidationen er lagt i hænderne på Ry/Hammel revision. Likvidationen er anmeldt til Erhvervsstyrelsen, der 

har været 3 mdr. høring uden, at der er kommet indsigelser, og vi afventer således at danskebøffer.aps 

bliver endelig afmeldt. 

Limousine Unik har afventet dette. Vi har afholdt 2 bestyrelsesmøder i det forgangne år – den ene online ( 

fagre nye verden ) og ved denne generalforsamling er det lagt op til, at Limousine Unik også skal afvikles/ 

Likvideres, idet det ikke er muligt at fortsætte med afsætning af limousinekød jf. vedtægternes § 4.  

Vi har fortsat en mindre formue, som det er vores hensigt at overføre størstedelen af til Dansk 

Limousineforening,  

Det kræver en vedtægtsændring, hvilket også er meddelt i indkaldelsen til generalforsamlingen. 

Indkaldelsen er annonceret i LimousineNyt nr. 234, maj nummeret, som formanden modtog d. 18. april. 

Varslingsfristen skulle således være overholdt. 

 

    Ejvind K. Svejstrup 

 

                       

 


